
JEGYZŐKÖNYV
a Budaörsi Részönkormányzat –Kamaraerdő

2016, június 13-án 18 órakor megtartott
nyilvános üléséről

Helyszín: 2040 Budaörs, Kismartoni u. 45, Kamaraerdei Közösségi Ház.
Jelen vannak: Dr. Kisfalvi Péter elnök, Kis Gyula, Nagy Géza, - Paróczi Tamás távol -, Bódis
Tamás  a  részönkormányzat  tagjai,  Kovácsné  Lupás  Adrienn  a  Közösségi  Ház  vezetője,
Kovács Ferenc a Kamaraerdei Közösségi Ház munkatársa. 
Jegyzőkönyvvezető: Ládonyi János

- Dr. Kisfalvi Péter megnyitotta a Kamaraerdei Részönkormányzat ülését és elmondta, hogy
a meghívó szerint tárgyalják a napirendeket, javasolta annak elfogadását.

A Kamaraerdei Részönkormányzat az alábbiak szerint fogadta el a napirendjét:
24/2016.(VI.13.)  Budaörsi  Részönkormányzat  -  Kamaraerdő sz.  határozat  az  ülés
napirendjéről.
A  Kamaraerdei  Részönkormányzat  4  igen  szavazattal  fogadta  el  a  napirendjét  az
alábbiak szerint: 

Napirendi pontok:

1. Kamaraerdő Napjának értékelése.
2. A Kamaraerdei Részönkormányzat 2016. második félévi programjai előkészítése.

Napirend előtti hozzászólások:

Kis  Gyula  elmondta,  hogy  a  Kassai  és  a  Kamaraerdei  út  kereszteződésénél  egy
forgalombiztonsági/térfigyelő tükör kihelyezését kérik a környék lakói, mert a kereszteződés
beláthatatlan és nagy a balesetveszély, kérik a Műszaki Ügyosztályt, hogy vizsgálják meg a
kereszteződés forgalmát és helyezzenek ki egy tükröt. A gyalogátkelők festése kopott, kérik,
hogy ezeket újítsák fel és kérik, hogy a Kassai utcánál egy új gyalogátkelőt jelöljenek ki a
Kamaraerdei  úton.  A  Kassai  utcában  a  keskeny  utcarésznél  az  57-59  számnál  olyan
teleklejárót építettek, hogy a közterületből is egy méteres sávot is igénybe vettek, ezzel a
szemben  lakó  ki  és  beállását  akadályozza,  kéri,  hogy  vizsgálják  meg  ezt  a  felvetést,
találjanak megoldást erre a problémára. Kérdezte, hogy a Beregszászi utca végén, a lezárt
szakasszal mi a helyzet.
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a jegyzőkönyvben ez szerepelni fog, de ez egyedi ügy,
egyedi beadványt kell készítenie a panaszosnak. A lezárt Beregszászi utcai szakasz a XI.
kerület közigazgatási területe, a városnak nincs illetékessége ebben az ügyben. 
Dr.  Kisfalvi  Péter elmondta,  hogy  a  Műszaki  Ügyosztály  Vezetője  válaszolt  a  korábbi
felvetéseikre  –  ismertette  a  levél  tartalmát  -,  a  levél  a  jegyzőkönyv  mellékeltét  képezi.
Megköszönte a Műszaki Ügyosztály válaszát. Elmondta, hogy a Kamaraerdei úton, ahol az
egyik oldalon hiányzik a járda, a Műszaki Ügyosztály intézkedett, a lakókkal egyeztettek és a
tervezés folyamatban van, várhatóan 2017-ben megépül a hiányzó járdaszakasz. 

A napirendek tárgyalása:

1. Kamaraerdő Napjának értékelése.

Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy az idei évi rendezvény nagyon jól sikerült, az előkészítés
megfelelően  jó  volt,  a  szervezés  kiemelkedő.  Az  időjárás  ideális  volt  a  rendezvény
szempontjából. 



A  programok  kiemelkedően  jók  voltak.  Tapasztalata  szerint  ennyien  még  nem  voltak
Kamaraerdő napján.  A főzőversenynek akkora sikere volt,  hogy az összes étel  elfogyott,
többen  megköszönték  a  kiemelkedő  szervezést.  Javasolta,  hogy  a  részönkormányzat
határozatban köszönje  meg a  közreműködők munkáját.  Nehéz lesz  felülmúlni  jövőre,  de
megpróbálják.  Egy  észrevétele  volt,  hogy  a  színpad  nagyon  magasan  volt,  sokan
csak”nyakkitekeréssel” tudták nézni a műsort. 
Kis Gyula elmondta, hogy jó döntés volt, hogy új helyszínen rendezték meg, a Hacienda
melletti  területen  ennyien  nem  fértek  volna  el.  Kiemelte  a  közösségi  ház  vezetőjének
szervezését. Külön köszöni az önkéntes segítők munkáját.
Bódis  Tamás elmondta,  hogy  egyesek  egy  ellenrendezvényt  szervezetek  a  korábbi
helyszínen. Ezt családi napnak „titulálta”. A Kamaraerdő Napja nem politikai rendezvény, ez
az itt lakók tavaszi városrészi programja, nem volt fair egy ellenrendezvény szervezése.
Kis Gyula elmondta, hogy az ott megjelentek délután és este átjöttek a részönkormányzat
rendezvényére.   
Dr.  Kisfalvi  Péter elmondta,  hogy egy apróság  okozott  problémát,  hogy az  ELMÜ által
kiépített elektronikus rendszer nem működött kellő hatékonysággal, 16 ampert biztosítottak,
de egy 10 amperes kismegszakítóval, itt köszönte meg a KET SERVER Kft-nek és Bódis
Tamásnak, hogy biztosították az aggregátort.
Kovácsné Lupás Adrienn elmondta, hogy az önkéntes segítőknek és a közreműködőknek
levélben köszönik meg a rendezvény sikeres lebonyolításában végzett munkájukat. 

A Kamaraerdei  Részönkormányzat  az alábbiak szerint  fogadta a köszönetnyilvánító
határozatát:
25/2016.(VI.13.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő sz. határozat Kamaraerdő
Napja rendezvény lebonyolításában közreműködök munkájának megköszönéséről.

A Kamaraerdei Részönkormányzat 4 igen szavazattal fogadta el a határozatot.

A  Kamaraerdei  Részönkormányzat  köszönetét  fejezi  ki  minden  közreműködőnek,
önkéntes segítőnek a Polgármesteri hivatal munkatársainak a 2016. évi Kamaraerdő
Napja sikeres megszervezéséért és lebonyolításáért. 

2. A Kamaraerdei Részönkormányzat 2016. második félévi programjai 
előkészítése.

Dr.  Kisfalvi  Péter  elmondta,  hogy  2016.  évben  még  két  lényeges  rendezvénye  lesz  a
részönkormányzatnak, az első a Kamaraerdei Sportnap 2016, szeptember 11-én, a másik a
Mikulás  ünnepség.  A  részönkormányzat  munkaterve  szerint  csak  szeptember  második
felében  lenne  ülésük,  de  ha  szükséges  rendkívüli  ülést  lehet  tartani.  Felkérte  Kovácsné
Lupás Adriennt, hogy röviden tájékoztasson az előkészületekről. 
Kovácsné  Lupás  Adrienn elmondta,  hogy  a  tervek  között  szerepel  egy  fociverseny  –
gyermek és felnőtt - megrendezése, ebben a LIVER SC is segíteni fog. A játékpark eszközeit
felhasználják  a gyermekek sportjellegű vetélkedőjéhez is.  Egy görög jellegű programot is
szeretne  szervezni  közreműködőkkel,  tekintettel  arra,  hogy  az  idei  év  az  olimpia  éve.
Igyekeznek  az  olimpia  dominanciáját  kihangsúlyozni.  A gyermekek  részére  jelmezeket  is
készíttetnek. Az alakformáló tornába a közönséget is bevonják. A vidámparkos a korhintát
ingyen üzemelteti, a dodzsem viszont fizetős lesz. 



A Budaörsi INFO c. újság is segítséget ajánlott fel, különféle programok meghívásában való
közreműködésével.  Terveznek  –  érdeklődés  esetén  –  gyermekzsibvásárt,  játékok,
gyermekruhák  csereberéjével.  A  lakókocsis  büfét  üzemeltető  felajánlotta,  hogy  görög
ételeket  biztosító  kereskedőket  is  mozgósít.  A  Hollósy  cukrászda  is  támogatni  fogja  a
sportnapot. A program tervezetét minden K.RÖK tagnak emailben ki fogja küldeni. 

Több  hozzászólás  nem  lévén  a  nyilvános  ülést  19.00  órakor dr.  Kisfalvi  Péter elnök
bezárta.

               Dr. Kisfalvi Péter                                          Bódis Tamás                        
                         elnök                                                    jegyzőkönyv
                                                                                        hitelesítő
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Kamaraerdei Részönkormányzat
Dr. Kisfalvi Péter elnök
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Hivatkozva  a  Kamaraerdei  Részönkormányzat  2016.  március  21-i  ülésén,  csapadékvíz
elvezetési ügyben elhangzott kérdésekre, az alábbi válaszokat/tájékoztatást adjuk:

A csapadékvíz  csatorna  kivitelezőjével  együtt  tartott  helyszíni  bejáráson  megvizsgáltuk  a
víznyelőbekötések  jelzett  süllyedéseit.  Ezek  megítélésünk  szerint  kismértékűek,  nem
balesetveszélyesek. Mivel a bekötések tavaly,  esős téli időszakban készültek, nem kizárható,
hogy további konszolidáció történik. Ezért abban állapodtunk meg a kivitelezővel, hogy még
vár a süllyedések javításával. Amennyiben bármelyik balesetveszélyessé válna, természetesen,
ahogy  a  korábbiakban  is,  azonnal  elkezdi  a  javítást,  illetve,  ha  a  süllyedések  nem  is
mélyülnének, a garanciális idő lejárta előtt, ezeket megszünteti. 
Ezen  túlmenően  felszólítottuk  a  kivitelezőt,  a  végleges  burkolati  jelek,  egy  héten  belüli
felfestésére.

A korábban épült, tóként működő záportározó kotrását, az idei évre tervezzük, amire speciális
gépekkel, és szakértelemmel rendelkező céget fogunk felkérni.

A  Kamaraerdei  csapadékvíz  csatorna  beruházás  keretében,  2014-2015-ben  épült  másik
záportározó burkolása ügyében a vízügyi hatóság másfél év után megadta a vízjogi létesítési
engedély kért módosítását, azaz nem kell a tározót vízzáróan burkolni, elég a rézsűket biológiai
védelemmel ellátni. Ez néhány héten belül megtörténik, és a záportározó rendezetté válik. A
türelmüket addig is köszönjük.

Budaörs, 2016. május.

Üdvözlettel:

http://www.budaors.hu/


Lőrincz Mihály
műszaki ügyosztályvezető

Kapja: címzett
irattár
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